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Protokół Nr  1/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 30 listopada 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór przewodniczącego Komisji. 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza 

Białogardu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1340 „otworzył” Przewodniczący Rady Pan Tomasz Strząbała.  

 

Ad 2 

  

Komisja przystąpiła do wyboru przewodniczącego Komisji i zgłaszania kandydatów.  

M.Siwek  - zgłosił kandydaturę radnego Pawła Szyszlaka, który wyraził zgodę na 

przewodniczenie Komisji.  

Wobec braku dalszych kandydatów, Komisja przegłosowała kandydaturę radnego 

Pawła Szyszlaka, głosując: za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

W wyniku głosowania przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej został 

wybrany  radny Paweł Szyszlak. 

 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 3  

Komisja przystąpiła do wyboru wiceprzewodniczącego Komisji.  

P.Szyszlak - zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Smolińskiego, który wyraził zgodę.  

M.Kopczyński – zgłosił kandydaturę radnego M.Siwka. 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że nie może być wiceprzewodniczącym Komisji 

wiceprzewodniczący Rady. 

Wobec braku dalszych kandydatów, Komisja przegłosowała kandydaturę radnego 

M.Smolińskiego: za-5 (jednogłośnie).  

W wyniku głosowania wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej został 

radny Mariusz Smoliński. 

 

Ad 4  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia 

Burmistrza Białogardu.  

Głos w dyskusji zabrali: 
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J.Leszczyk – stwierdził, że w projekcie uchwały były zapisane najwyższe stawki, a Radny chciał 

zostawić możliwość podnoszenia płacy dla Pani Burmistrz za dobrą pracę np. za udzielenie 

absolutorium. Radny proponował poprawkę, aby dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego wynosił 20%.  Taki zapis skutkowałby 

obniżeniem wynagrodzenia o 1380 zł. 

M.Siwek – stwierdził, że Burmistrz powinien zarabiać maksymalne stawki, bo już ustawą zostały 

obniżone wynagrodzenia o 20%. Według projektu wychodzi 7 tys, zł netto. Radny motywował 

pozostawienie proponowanych stawek tym, żeby nie doszło do sytuacji, że Prezesi będą 

zarabiali więcej niż Burmistrz Białogardu.   

M.Smoliński – przychylił się do wypowiedzi przedmówcy za pozostawieniem wstawek 

w projekcie uchwały, bo obniżenie już było ustawowe. 

Przewodniczący Komisji - powiedział, że Burmistrzowie ościennych gmin, jak Karlino czy 

Tychowo też mają maksymalne stawki wynagrodzeń. 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego J.Leszczyka, aby 

dodatek specjalny obniżyć z kwoty 2 760 zł do 1380 zł, co przegłosowano: 

za-1, przeciw-3, wstrzymało się-1. Poprawka nie przeszła. 

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

Ad 5 

W sprawach różnych głos zabrali: 

M.Kopczyński – prosił o ustalenie stałego dnia posiedzeń Komisji. 

Przewodniczący Komisji – zaproponował , aby stałym dniem posiedzeń był poniedziałek o godz. 

14.00. Następnie poinformował, że w związku z Sesją Nadzwyczajną najbliższa Komisja 

odbędzie się 4 grudnia br. o godz. 14.00. 

 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
06

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodniczący Komisji 

 

         Paweł  Szyszlak 


